
   

 Skolebestyrelsesmøde   

  

Tirsdag den 2. februar 2021 kl. 17.00 - 18.30 

 

NB! Virtuelt møde 

  

Deltagere: Flemming, Sisse, Dorte, Sanne, Louise, Mette, Simone, Jens Peter, Jørgen og Morten.  

Lars deltog under punkt 1. 

Fraværende: Nanna. 

 

Ref.: Morten – med kursiv. 

  

1) Budget 2021 (Bilag 210202-1 + Bilag 210202-2) 

 

• Gennemgang  

• Drøftelse og kommentarer  

Projekt 3 skal konteres retvisende. 

Er det en mulighed, at medarbejdere der har søgt nedsat tid kan få bevilget dette? Mhb. 

på at nedsætte antallet af stillinger til forflyttelse. 

• Konklusioner: 

Forventet resultat for børnehaven vil være et overskud på 648.960 kr. 

Forventet resultat for skolen vil være et underskud på 4.051.697 kr.  

Et underskud af denne størrelse gør, at ledelsen skal komme med nogle 

handlemuligheder til forvaltningen. 

Den nye vikarordning har betydet, at der er sparet ca. 1 mill. kroner til vikarudgifter. 

Der kalkuleres med 11 klasser i kommende skoleår mod 12 i år. Det betyder 1 elev mere i 

gennemsnit pr. klasse. 

Pga. tilførslen af økonomiske midler er der en forventning om, at underskuddet bliver på 

3.200.000. 

Det er ikke besluttet, at der er klasser, der skal flyttes ud. Se punkt 4. 

Realistisk set kan der først iværksættes tiltag fra august/september.  

 
 

2) Børnetal, elevtal og personalesituationen jævnf. budgetgennemgang 

 

• Status Der lægges forslag ud til klassedannelse d. 4.2. 

• Forflyttelser Der kommer en forflyttelsesplan fra kommunen. Midt i april skal 

skolen melde ud, hvor mange medarbejdere, der skal i forflyttelse.  

Enghaveskolen og Enghaveskolens Børnehave betragtes som én enhed. 

• Skoleårsplanlægning 

 

 

3) Lokalekapacitet 

 

• Nybyggeri (Bilag 210202-3) 



• Evt. midlertidig leje af eksterne lokaler (Bilag 210202-4) I MED var der ikke 

tilslutning til at leje eksterne lokaler. Ledelsen indstiller til bestyrelsen, at der ikke 

lejes eksterne lokaler. 

• Aktuelt vedr. øvrig skoleårsplanlægning 

 

 

4) Kontaktudvalg 

 

• Kort info vedr. udvalgte fokuspunkter. Ved Dorte. 

Møde d. 10.12. hovedtemaet er flere midler til skolen. Dorte og Helle har forfattet 

et brev, der er sendt til alle kommunalbestyrelsesmedlemmer. Brevet fokuserer på 

økonomi. Der er snart møde for alle kontaktudvalg; her vil rådkvinden deltage. 
 

 

5) Evt. 
   

   

   

   

   

   

   


